

## Rationale

The aim of this Acceptable Usage Policy (AUP) is to ensure that students will benefit from learning opportunities offered by British Council's Zoom lessons in a safe and effective manner.

## Basic Expectations

- Find a quiet and comfortable place in which to participate in Zoom lessons, where they are unlikely to be disturbed.
- Show respect towards others, including teachers and students.
- Do not post any comments or pictures that may bully, intimidate or harass anyone else participating in the lessons.
- Must be at least 18 years of age.
- Be an active participant in lessons.
- Do not share meeting ID codes with friends or family who are not current students at British Council.
- Participate in lessons at their course level.
- Take part in the lesson for the full length of the lesson (i.e. 60 minutes).
- Sign in using a recognisable name.

## Unacceptable Conduct (Includes but is not limited by the following)

- Do not drive whilst participating in lessons.
- Do not electronically post personal information about others (e.g. phone numbers, address)
- Do not share inappropriate photos during the lessons.

## لماذا نضع قواعد

السبب وراء هذه القواعد هو ضمان الفائدة القصوى والبيئة الآمنة و الفعّالة من دروس المحادثة على الإنترنت التي يقوم بتقديمها المجلس الثقافي البريطاني في عمّان.

## التوقعات الأساسية

- التواجد في مكان هادئ ومريح للدرس حيث لن يقاطعك أحد.
- احترام المتعلمين الآخرين والمعلمين.
- لا تضع اي صور أو تعليقات من شأنها أن تضايق أو تتحرش بأي شخص في الدرس.
- يجب أن تكون على الأقل بعمر ١٨ عام.
- لا تشارك كلمة السر للمرور للدرس مع أصدقائك أو أقربائك الذين لا يدرسون في المجلس الثقافي البريطاني.
- الانضمام للدروس المناسبة لمستواك فقط.
- التواجد طوال فترة الدرس وهي ساعة كاملة.
- استخدم اسمك الحقيقي كاسم المستخدم في زوم لسهولة التعرف عليك.

## السلوك غير المقبول (يتضمن وليس محدود بما يلي)

- المشاركة في الدرس اثناء قيادة مركبة.
- مشاركة معلومات شخصية عن الآخرين كعناوينهم أو أرقام تلفوناتهم.
- مشاركة صور غير لائقة أثناء الدرس.